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Legături și transcriere:

- Patentarea din partea Bank of America pentru un „Pașaport digital cu proveniența
datelor verificată 

 https://patentimages.storage.googleapis.com/58/6a/08/fb9b2e7c4b52c6/US11553311.pdf

- Articol Bitcoin.eu, „S-a adeverit predicția din anul 1988 a Revistei Economistul?”

 https://bitcoin.eu/1988-economist-magazine-prediction-come-true 

- Postare a FEM, „O monedă digitală ar trebui să fie adoptată ca principală monedă de
rezervă a lumii 
https://www.weforum.org/agenda/2018/04/from-dollar-to-e-sdr

- Reportaj CNBC, Moody's a redus perspectiva sistemului bancar american la negativă,
citând o „deteriorare rapidă a mediului operațional”

 https://www.cnbc.com/amp/2023/03/14/moodys-cuts-outlook-on-us-banking-system-to-
negative-citing-rapidly-deteriorating-operating-environment.html

- Știrile J.P. Morgan,

https://www.jpmorgan.com/solutions/treasury-payments/insights/biometrics-checkout-us-pilot

KAPONO: Să ne unim în rugăciune. „Tată ceresc, lasă ca aceasta să fie rugăciunea
noastră, Doamne, să ne întoarcem ochii spre Tine, ca să putem vedea, Doamne, ce vrei să
facem și cine vrei să fim, Doamne. Mă rog ca, în timp ce venim aici, Doamne, și stăm sub
învățătura Ta, să continui să ne dai putere prin Duhul Sfânt să mergem în lume și să facem
lucrarea  Ta,  Doamne,  și  să  împărtășim dragostea,  harul  și  mila  lui  Isus  cu cineva  astăzi.
Cerem aceasta în Numele lui Isus. Amin. 

PASTOR JD: Amin și amin. Bună dimineața și bine ați venit. Puteți lua loc. Vreau să
le urez bun venit și celor care ni se alătură online. Ne bucurăm foarte mult că sunteți aici. Am
încredere  că  veți  fi  binecuvântați  că  ați  făcut-o.  Așadar,  avem  două  servicii  duminică
dimineața.  Bineînțeles,  primul  dintre  ele  este  actualizarea  săptămânală  despre  profețiile
biblice. Facem acest lucru de câțiva ani. Și apoi al doilea serviciu acum este predica, de fapt
un studiu verset cu verset în prezent în 2 Petru. Aproape am terminat cu 2 Petru. Nu atât de
repede. Nu mă grăbiți. Doar un singur verset astăzi. Deci nu vom termina 2 Petru astăzi, ca să
știți. Dar este un verset cu un motiv și mă rog ca învățătura de astăzi din 2 Petru să fie un
cuvânt încurajator de speranță pentru cei care se luptă cu descurajarea și lipsa de speranță.
Petru scrie ceva foarte interesant în versetul 15. Nu vă uitați la el acum. Acesta este al doilea
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serviciu, transmis în direct la ora 11:15 a.m., ora Hawaii. Așa că vă încurajăm să vă alăturați
nouă la acea oră. 

Cei care urmăriți  prin  intermediul  YouTube și  Facebook, vă încurajăm să mergeți
direct pe site-ul web, JDFarag.org în acest moment. De fapt, dacă faceți acest lucru, veți găsi
acolo integralitatea necenzurată a actualizării de astăzi. Așadar, vom transmite în direct până
la un anumit punct și apoi vom întrerupe. Așa că poate vreți să mergeți acolo acum. 

În regulă. Să trecem la treabă. E necesar să vorbesc cu dumneavoastră. Observați că
nu spun că vreau să vorbesc cu dumneavoastră. E nevoie să vorbesc cu dumneavoastră atât
despre cum și de ce învățătura despre profeția biblică dulce-amară este o necesitate absolută.
Și iată de ce. Profeția biblică ne învață că la sfârșit, și acesta este sfârșitul, banii noștri nu ne
vor salva. Guvernul nostru nu ne va salva. Contrar a ceea ce spun ei. Și mai ales, și o voi
spune în felul următor, zeul științei  nu ne va salva. Oh, știați  că știința este un zeu? Zeul
științei. Nu. Vorbim despre Dumnezeul științei, nu despre zeul „știință”. Ei au făcut din știință
un dumnezeu și au înlocuit pe Dumnezeul științei. Știința nu ne va salva. 

Dacă îmi permiteți, vă voi atrage atenția asupra unei profeții foarte fascinante care se
găsește, fără nicio surpriză, în Cartea Apocalipsei, capitolul 10. Vreau să încep să citesc de la
versetul 5, dacă vreți să mă urmăriți. Acum, Ioan scrie și tocmai i s-a arătat și tocmai i s-a
revelat acest înger puternic care stă în picioare atât pe pământ cât și pe mare ca o demonstrație
a autorității lui Dumnezeu asupra pământului și a mării. Acum, când ajungem la versetul 5,
Ioan scrie: „Și îngerul pe care-l văzusem stând în picioare pe mare și pe pământ și-a ridicat
mâna dreaptă spre cer și  a jurat  pe Cel ce este viu în  vecii  vecilor,  care a făcut  cerul  şi
lucrurile din el, pământul şi lucrurile de pe el,  marea şi lucrurile din ea,  că nu va mai fi nici o
zăbavă,” (îmi place asta. Să nu mai existe întârzieri.) (Versetul 7) „ci că, în zilele în care
îngerul al şaptelea va suna din trâmbiţa lui se va sfârşi taina lui Dumnezeu.” Oh, chiar e din ce
în ce mai bine. Îmi plac cuvinte precum „nu mai amâna”, „fără întârziere” și „terminat”. 

În regulă! „se va sfârşi taina lui Dumnezeu,  după vestea bună vestită de El robilor Săi
prorocilor. Și (versetul 8), glasul pe care-l auzisem din cer mi-a vorbit din nou și mi-a zis:
„Du-te de ia cărticica deschisă  din mâna îngerului care stă în picioare pe mare și pe pământ.”
„M-am dus la înger şi i-am cerut să-mi dea cărticica. „Ia-o”, mi-a zis el, „şi mănâncă-o;  ea îţi
va amărî pântecele, dar în gura ta va fi dulce ca mierea”. Am luat (versetul 10) cărticica din
mâna îngerului și am mâncat-o, – în gura mea a fost dulce ca mierea, dar, după ce am mâncat-
o,  mi  s-a  umplut  pântecele  de  amărăciune.  Apoi  mi-au  zis:  (versetul  11)  „Trebuie  să
proroceşti din nou  cu privire la multe noroade, neamuri, limbi şi împăraţi”. 

Găsim o profeție similară în Cartea lui Ezechiel, capitolul 3. Voi începe să citesc de la
versetul 3. Apropo, am terminat joia trecută cartea Plângerile lui Ieremia și începem, cu voia
Domnului,  joia  aceasta  Cartea  Ezechiel.  Da,  așa  ziceam și  eu.  Deci  capitolul  1,  cu  voia
Domnului, săptămâna aceasta. Dar vreau să citesc capitolul 3 începând cu versetul 3. „El mi-a
zis: „Fiul omului, hrăneşte-ţi trupul  şi umple-ţi măruntaiele cu sulul acesta pe care ţi-l dau!”
L-am mâncat, şi în gura mea a fost dulce ca mierea. El mi-a spus: (Versetul 4) „Fiul omului,
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du-te la casa lui Israel şi spune-le cuvintele Mele!  Căci nu eşti trimis la un popor cu o vorbire
încurcată  şi cu o limbă greoaie, ci la casa lui Israel. Nu la nişte popoare mari, cu o vorbire
încurcată şi cu o limbă greoaie,  ale căror cuvinte să nu le poţi pricepe. Negreşit, dacă te-aş
trimite la ele,  te-ar fi ascultat. Dar (versetul 7) casa lui Israel nu va voi să te asculte, pentru că
nu vrea să M-asculte, căci toată casa lui Israel are fruntea încruntată și inima împietrită. Iată,
(versetul 8) îți voi face fața tot așa de aspră ca și fețele lor și fruntea tot așa de aspră ca fruntea
lor. Îţi voi face fruntea ca un diamant, mai aspră decât stânca.” Cred că asta se numește „cap
tare”. Știu că nu știți nimic despre ce vorbesc. Voi vorbi în numele meu. 

„Nu te teme de ei şi nu te înspăimânta de fețele lor” [NTLR n.tr.] Fiecare pastor are
nevoie  de  versetul  9  ca  memento,  pentru  că  atunci  când  predici  adevărul,  adevărul  dur,
îndrăznesc să spun adevărul amar, ei bine, oamenii se uită la tine. Nu vă uitați la persoana
care stă lângă dumneavoastră.  Și voi încerca să nu mă uit  nici  eu la voi acum. Dar doar
limbajul trupului, cum se spune. Nu vă temeți de felul în care se vor uita la voi când le vorbiți.
Și nici  nu vă temeți  de ei.  „...căci  sunt o casă răzvrătită.  El mi-a zis, (versetul 10): "Fiul
omului, primește în inima ta  şi ascultă cu urechile tale  toate cuvintele pe care ţi le spun!  Du-
te la prinşii de război, la copiii poporului tău,  vorbeşte-le şi, fie că vor asculta, fie că nu vor
asculta, să le spui: ‘Aşa vorbeşte Domnul Dumnezeu!’ ” 

Cu alte  cuvinte,  Ezechiel,  nu contează  dacă ei  ascultă  sau nu.  Singurul lucru care
contează este dacă vorbești mesajul sau nu. Vorbește-le și spune-le indiferent de răspunsul lor
față  de  tine.  Acum,  când  ajungem la  versetele  14  și  15,  vedem dulceața  transformată  în
amărăciune la profetul Ezechiel. Versetul 14. „Când m-a răpit Duhul şi m-a luat, mergeam
amărât mergeam amărât și mânios și mâna Domnului apăsa tare peste mine. Am ajuns la Tel
Abib, la robii de război care locuiau lângă râul Chebar; în locul unde se aflau, și am rămas
acolo înmărmurit în mijlocul lor șapte zile.” Motivul pentru care încep astfel este că, la fel ca
și în cazul lui Ezechiel, Ioan a fost credincios să profețească adevărul amar al cuvântului lui
Dumnezeu până la capăt. Cu toate acestea, nu ar fi putut face acest lucru dacă nu și-ar fi
însușit mai întâi ceea ce Dumnezeu voia ca ei să transmită. 

Și dați-mi voie să vă explic asta. A fost necesar să mănânce mai întâi cuvântul dulce al
lui Dumnezeu înainte de a fi, mai apoi, capabili să-l digere. Să-l primească, să-l mănânce, să
se împărtășească din el, să-l digere, apoi să-l rostească. Ei bine, este dulce-amărui. Și are un
gust dulce, dar cu cât îl diger mai mult, cu cât meditez mai mult la el, cu cât mă gândesc mai
mult la el,  cu atât mai mult îmi dau seama că este un cuvânt amar, un adevăr amar. Este
amărăciune. Din acest motiv, atât Ezechiel, cât și Ioan știau că TREBUIE  (cuvânt cheie), că
trebuie să profețească și să spună adevărul nepopular, incomod, inconvenient și amar. Și o
spun astfel pentru că nu a fost atât de mult un act de ascultare față de Domnul, cât un act de
dragoste pentru Domnul și pentru cei care aveau nevoie disperată de Domnul. Trebuie să le
spun acest lucru. Da, dar e greu. Acesta este un adevăr amar. Știu. Trebuie să le spun asta. Nu
puteau să se rețină. Știind adevărul amar nu numai despre ce se întâmplă la sfârșit, dar și că
acum era timpul sfârșitului. 
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Recent am încheiat studiul nostru verset cu verset prin cartea Ieremia. Și cam pe la
jumătatea cărții, Ieremia este atât de dărâmat, încât vrea să renunțe la a profeți adevărul amar
despre sfârșitul lui Iuda. Iar problema este că el pur și simplu nu putea. Și vedem de ce în
capitolul  20:8-9.  „Căci  ori  de  câte  ori  vorbesc,  trebuie  să  strig:   „Silnicie  şi  apăsare!”
(Condamnare și apăsare. Foc și pucioasă!) (Sfârșitul este aici!) Aşa încât Cuvântul Domnului
îmi aduce numai ocară şi batjocură  toată ziua. (în fiecare zi) Dacă zic: (Versetul 9) „Nu voi
mai  pomeni  de  El,  și  nu  voi  mai  vorbi  în  Numele  Lui.”  Tradus:  Ieremia  îi  spune  lui
Dumnezeu: „Renunț”. Ei bine, există o singură problemă. Ieremia, sclavii nu pot renunța. Știu
că vrei să o faci. Dar nu poți. Și nu este atât de mult, ceva de genul: „Nu te voi lăsa.” „Nu poți
demisiona - și nici nu am de gând să te concediez.” E mai degrabă așa: „Voi face în așa fel
încât Cuvântul Meu dulce-amărui să ardă în tine atât de tare încât să nu-l poți ține în tine. Și
asta este exact ceea ce spune el. „...iată că în inima mea este ca un foc mistuitor, închis în
oasele mele.” „Caut să-l opresc, dar nu pot.” Trebuie. Nu vreau să fac asta. Trebuie. Nu pot să
nu. Trebuie să o fac. Trebuie să o fac. Nu pot să țin asta în mine. Da, știu că este dulce-
amărui. Este o amărăciune. Este greu. Dar este adevărul și nu-l pot ține în mine. Și iată cum
învățătura despre profeția biblică dulce-amară a fost o necesitate pentru ei atunci și cum este
imperios necesar pentru noi acum. Haideți să vorbim de ce. Ăsta e „cum”. 

Să vorbim despre „de ce”. De ce este învățătura și înțelegerea profeției dulci-amărui o
necesitate  pentru  noi?  Într-o  propoziție:  Amarul  poate  fi  catalizatorul  pentru  dulce.  Ca o
ilustrare, amărăciunea consecințelor păcatelor poate servi drept motivație pentru ca cineva să
ajungă la dulceața mântuirii. Dar vedeți, aceasta este problema, nu-i așa? Vrem să auzim doar
lucrurile dulci. Oh, dulce! Nu. Dar avem nevoie să auzim adevărul amar. Și acest lucru este
adevărat când vine vorba de profeția biblică. Astfel încât faptul că știm că această lume se
apropie de un sfârșit amar poate avea efectul atât de necesar de a-i propulsa pe oameni spre
Isus în cele din urmă. Dar, din nou, aceasta este problema, nu-i așa? Mă gândesc la profetul
Ieremia, din nou, și chiar și Isaia s-a confruntat cu acest lucru. „Vorbește-ne numai lucruri
plăcute”. „Nu ne profețiți așa ceva.” „De fapt, mințiți-ne.” Nu, pe bune. „Doar să nu ne spui
adevărul amar.” „Spune-ne (cântând) ♪ Minciunui, minciunele dulci ♪” Scuze. Am avut acolo
o mică bruscă amintire acolo. Sper că acel cântec nu o să vă rămână în minte. Vedeți, noi
vrem doar să auzim partea bună. Dumnezeu vă iubește. Uimire! Dar problema cu asta este că,
dacă am o dietă spirituală numai cu dulciuri, voi avea dinții stricați și voi fi foarte nesănătos.
Nu poți supraviețui cu o astfel de dietă. Și apoi iată ce se întâmplă în plan spiritual. 

Veți - știu că duc această analogie mai departe decât ar trebui, probabil, să fie dusă,
dar ascultați-mă. Nu este adevărat că atunci când mănânci ceva dulce, îți dezvolți o poftă de
ceva dulce? Am dreptate? Cu cât mănânci  mai dulce,  cu atât  mai  dulce vrei  să mănânci.
Adică, să fim sinceri. Cine dintre noi... Ei bine, o să mă iau de... M-am luat de fasolea mare o
dată. Cred că o să mă leg de altceva. Bine, știți, îmi place broccoli, dar nu atunci când este
gătit la aburi sau înăbușit. Crud mă pot descurca cu el. Dar... ( Râsete ) Nu, dar e bun pentru
tine. Eu nu îl vreau. Și mai ales în funcție de cum... Știu că merg prea departe. Dar aproape
am terminat, voi reveni înapoi la subiect. Dar poate avea un gust atât de amar. Aș prefera mai
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degrabă această înghețată de vanilie franțuzească aici. (Râsete) Nu-i așa? Aș putea chiar să-i
simt gustul acum. Asta e ceea ce vreau. Ei bine, s-ar putea să fie ceea ce vrei, dar nu este ceea
ce ai nevoie. Ai nevoie de aceste legume. Da, dar nu-mi plac legumele. Păi, dar nu, ai nevoie
de ele. Vreau să pun o întrebare. S-ar putea ca acest lucru să explice într-un fel, nu să scuze,
să explice de ce nu se predică despre profeția  biblică?  De fapt,  acesta  este  chiar  motivul
pentru care profeția biblică trebuie să fie predicată până la capătul amar, dacă vrem să avem
vreo speranță. Pentru că Isus, ca Spirit al profeției, este singura noastră speranță. În absența
adevărului amar al profeției biblice, oamenii vor continua să se agațe de speranța lor pentru și
în această lume. Am mai vorbit despre acest lucru, dar profeția biblică are acest efect asupra
vieții noastre. Ceea ce produce în viețile noastre este această renunțare la strânsoarea noastră
tot mai încordată, tot mai strânsă, față de această lume și față de lucrurile acestei lumi. Iar
pentru unii, este o constatare amară. Și când spun „speranța pentru și în această lume”, mă
refer la faptul că suntem înclinați să ne punem speranța într-un salvator care să salveze nu
numai această lume, ci și viețile noastre în această lume. Și este pe dos. Ascultați ce a spus
Isus în Matei 16:25. „Pentru că oricine va vrea să-şi scape viaţa o va pierde,  dar oricine îşi va
pierde viaţa pentru Mine o va câştiga.” 

Permiteți-mi  să  fac  un  pas  mai  departe  și  să  sugerez  că  această  salvare  a  vieții
individuale în această lume poate veni la pachet cu îmbrățișarea falsului salvator al acestei
lumi.  Știți  despre  cine  vorbesc,  nu-i  așa?  Îl  cunoaștem  ca  fiind  Antihristul.  Și,  apropo,
Antihrist  nu  înseamnă  doar  împotriva  lui  Hristos,  ci  în  locul  lui  Hristos.  El  este  un  fals
mântuitor. Deci acesta este Antihristul venit să ne scoată din încurcătură. Omul cu planul,
cum i se spune. Deci, el sosește pe scenă și va rezolva problemele lumii, va aduce o pace falsă
în lume și va controla lumea în ceea ce privește un guvern mondial unic, o religie mondială și
o  economie  mondială  unică.  Iar  această  profeție  își  va  găsi  împlinirea  finală  în  timpul
necazului de 7 ani. Și avem specificitatea acestei profeții care se găsește în, din nou, dintre
toate locurile, șocante, Cartea Apocalipsei. De fapt, o religie globală, un guvern global și o
economie globală se găsesc în capitolul 13 din Apocalipsa, care le profețește pe toate trei. Să
începem cu religia  globală.  Este în alte locuri.  Dar Apocalipsa 13:4. „Şi au început să se
închine balaurului,  pentru că dăduse puterea lui fiarei.   Şi au început să se închine fiarei,
zicând:  „Cine se poate asemăna cu fiara  şi cine se poate lupta cu ea?”  Foarte  puternic.
Guvernul  global,  versetul  7.  "I  s-a  dat  să  facă război  cu sfinții  (Sfinții  din necaz)  și  să-i
biruiască. Și i s-a dat stăpânire peste (Ascultă) orice seminție, peste orice norod, peste orice
limbă și peste orice neam”. Acoperă cam totul. Economia globală.  Sunteți  familiarizați  cu
această profeție, versetele 16-17. „Şi a făcut ca toţi – mici şi mari, bogaţi şi săraci, slobozi şi
robi să primească un semn pe mâna dreaptă sau pe frunte, și nimeni să nu poată cumpăra sau
vinde fără să aibă  semnul acesta, adică numele fiarei, sau numărul numelui ei.” Iar în versetul
18 se spune în continuare că numărul este 666. 

Pastore, unde vreți să ajungeți cu asta? Ei bine, dacă și până când cineva nu își dă
seama de această realitate amară, este extrem de dificil  să renunțe la speranța în și pentru
această lume. Și pentru restul timpului pe care îl vom petrece împreună astăzi, cred că îmi
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revine  sarcina  de  a  vorbi  fără  teamă  și  cu  îndrăzneală  despre  adevărul  dulce-amărui  al
profeției biblice. Trebuie să o fac. Și o fac cu speranța că toată nădejdea noastră va fi în Isus și
în revenirea Sa în curând, la răpirea Bisericii înainte de necaz, pentru că, gândiți-vă la asta,
dacă încă mă mai agăț de speranța acestei lumi, atunci nu o caut pe cea viitoare. Nu ascult, nu
veghez la acea trâmbiță să sune și morții în Hristos să învie întâi. Nu caut, nu anticipez, nu
aștept, nu tânjesc să fiu luat din această lume pierdută și muribundă. De ce? Pentru că sunt
legat de lume. De ce ești legat de lume? Pentru că încă mai ai speranță în lume. 

Bine. Vom continua în acest moment și vom încheia transmisiunea live pe Facebook.
Probabil că ați  făcut-o deja.  Nu vă învinovățesc.  În regulă.  Vă mulțumesc pentru harul și
răbdarea pe care ați avut-o cu mine. De mai bine de trei ani, am tras un semnal de alarmă cu
privire la modul în care COVID-19 ar inaugura sfârșitul amar al istoriei umane așa cum o
cunoaștem. Și la  început  am știut  că trebuie  să fie sfârșitul  în virtutea  faptului  că fiecare
națiune de pe pământ era în pas cu izolarea globală. Niciodată nu s-a mai văzut în istoria
omenirii. Vă amintiți, apropo? Ei nu vor ca să vă amintiți. Ei vor să fiți distrași. Vor să uitați.
Vă amintiți? De fapt, suntem în martie - ce zi e azi? Probabil că ar trebui să știu data. Asta ar
fi  frumos. 26,  nu? A fost cam pe vremea asta în 2020? Oh, ați  uitat.  Bine.  Nu am uitat.
Săptămâna trecută am intrat din nou în magazin. Nu o fac foarte des. Nu prea ies în oraș, la
propriu. Am avut un amintire bruscă. Nu așa. Dar mi-a venit în minte această amintire despre
cum a fost - trebuie să fi fost, știți,  pentru că era în perioada asta a anului 2020. Eram în
parcare și coboram din mașină și intram în magazin și mă gândeam: „Oh, masca mea.” Și apoi
m-am gândit, „Oh, da, nu mai am nevoie de ea.” Acum trei ani aveam nevoie. Nu poți intra
aici decât dacă porți marca asta, adică masca. Nu. O literă în minus. Îmi pare rău. M-A-R-K,
M-A-S-K. Nu puteți cumpăra sau vinde fără această M-A-S-C-Ă / M-A-R-C-Ă. Vă amintiți
asta, nu? Mm hmm. Bun. Vă puteți aminti - întrebare, întrebare sinceră. Retorică, probabil,
dar sinceră totuși. Vă amintiți vreun moment de-a lungul istoriei omenirii, mai ales cei dintre
voi  care  sunteți  pasionați  de  istorie,  sunteți  cu  adevărat  pasionați  de  istorie.  Am o mare
admirație pentru dumneavoastră.  Nu mi-a plăcut niciodată istoria la școală. Dar pentru cei
dintre voi care cunoașteți istoria, vă puteți aminti vreodată - vorbim chiar de civilizații antice.
Și să ne întoarcem chiar și în Vechiul Testament, în vremurile biblice, în istoria biblică. A
existat vreodată o perioadă în care fiecare națiune de pe pământ a fost la unison? Nu. Și asta
pur și simplu mi-a rămas întipărit de neșters în minte și în inimă: Asta e! Asta este. Nu se
poate! Ba se poate! Toate sunt - Du-te în Iran. În pas la unison. Du-te la locul meu de naștere
din Beirut, Liban. Nu v-aș recomanda. În același ritm. Israel.  În unison în stil mare. Fiecare
națiune de pe pământ era pe aceeași pagină profetică. Atunci am știut cum se va sfârși totul
când așa-zisul vaccin, care, apropo, nu a fost făcut pentru COVID. COVID a fost făcut pentru
așa-zisul  vaccin.  Știam cum se  va  sfârși  când acest  așa-zis  vaccin  va  fi  executat.  Și  da,
folosesc  acest  cuvânt  în  mod  deliberat.  În  special  pentru  că  acest  așa-zis  vaccin  a  fost
începutul sfârșitului amar. Și asta din mai multe motive, dintre care principalul a fost acela de
a aduce economia globală la un sfârșit amar. 
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Acesta este adevărul amar. Ăsta e tot adevărul și nimic altceva decât adevărul, așa să
mă ajute Dumnezeu. Și totul este cu bună știință. Iar COVID a fost elementul  care le-a pus
împreună. La ce am asistat în ultimii trei ani, știți ce este? Voi folosi o altă expresie aici, în
mod deliberat, o demolare controlată. Explozibilii au fost deja puși la locul lor cu mult timp în
urmă. Așa că trebuia doar să fie detonat. Ce o să o detoneze? Covid. Pentru că, în mod logic,
nu-i așa, cum veți introduce o economie globală fără a dezintegra mai întâi, printr-o demolare
controlată, economia actuală? Asta este ceea ce vedem. Acest lucru este conceput pentru a
introduce economia globală și, prin extensie, guvernul global și religia globală. Fără îndoială
că ați auzit această zicală sau poate chiar ați spus-o dumneavoastră. Nimic rău în asta, cred.
Dar, știți cum se spune: „Banii sunt cei care fac lumea să se învârtă.” Bine, iar vă uitați așa la
mine. Tocmai am citit acest verset. Nu vă uitați așa la mine. Ați auzit zicala asta, nu? Bine,
banii nu fac lumea să se învârtă. Dumnezeu o face. Dar este adevărat în teorie. Deci, dacă poți
cumva să confiști și să prăbușești și să distrugi banii care fac lumea să se învârtă, ei bine,
atunci poți face orice altceva împreună cu ei. Pune mâna pe economie, pune mâna pe bani și
ai guvernul și ai religia care urmează. Îndrăznesc să spun că ne aflăm în pragul realității amare
că acest lucru se întâmplă acum, atât în timp real, cât și cu viteză extrem de mare. 

Nu am de gând să îmi cer scuze pentru că am folosit expresia aceasta. Vreau să încep
cu acest brevet al Bank of America. Este pentru un pașaport digital cu proveniență verificată a
datelor. Vă rugăm să rețineți că acest lucru s-a întâmplat pe 10 ianuarie, adică în urmă cu
puțin peste 60 de zile. Aceasta este Bank of America. Se pare că, de una singură, leagă totul
împreună, exact așa cum ne spune profeția biblică. Ceea ce urmează sunt câteva extrase din
brevetul  care  dezvăluie  un  sistem  de  verificare  bio-digitală  care  utilizează  tehnologia
blockchain. Acest lucru va fi - Permiteți-mi, permiteți-mi, permiteți-mi să explic doar câteva
lucruri aici. 

Tehnologia Blockchain, cunoscută în lumea cripto, lumea criptomonedelor, tot ceea ce
este - știu că s-ar putea să fie o simplificare exagerată, dar tot ceea ce este, este un sistem de
verificare. Deci, odată ce o tranzacție a fost verificată, se adaugă acel bloc, acel bloc verificat,
la lanț. Este o verificare. Tehnologia Blockchain este verificarea unei tranzacții. Așadar, acest
brevet de către Bank of America, cu puțin peste 60 de zile în urmă, este pentru un sistem de
verificare digitală  bio (biologică),  utilizând această  tehnologie de verificare cunoscută sub
numele  de  tehnologie  blockchain  pentru  a  aproba  toate  tranzacțiile  financiare,  Bank  of
America,  tranzacții  financiare,  bani,  tranzacții  financiare,  în principal  pentru orice și toate
călătoriile.  Oh,  deci  asta  e  doar  când  călătoresc?  Nu.  Ce  vrei  să  spui?  Nu  este  specific
transportului  aerian.  Include  călătoriile  la  locul  de  muncă,  călătoriile  la  magazin  sau
călătoriile oriunde altundeva, de altfel. Parcă ați spus că vă amintiți de acum trei ani. 

Foarte repede. Încă îmi amintesc când fiica mea a vrut să meargă pe jos până la plajă
și a decis, „știi, o să merg cu bicicleta”, și a mers cu bicicleta printr-un parc din apropierea
locului unde locuim și a fost chiar oprită de un ofițer de poliție. Acest lucru s-a întâmplat în
timpul carantinării de izolare. Și i s-a interzis să circule prin acel parc. Despre asta este vorba.
Restricții de călătorie. Nu este vorba doar de călătorii cu avionul. Vorbim de orice călătorie.
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Iată un citat. „Harta de călătorie poate fi stocată sub forma unui registru blockchain. Metoda
poate  include  simbolizarea  informațiilor  sensibile  (Sensitive  information)  asociate  cu
utilizatorul  în  baza  de  date  și  calcularea  unui  vector  de  risc.  Metoda  poate  include
actualizarea, pe baza, cel puțin parțial, a vectorului de pericol, a unui indice de stare asociat cu
utilizatorul, și furnizarea accesului utilizatorului și a unui administrator de sistem la harta de
călătorie și la indicele de stare. Sistemul poate fi configurat pentru a actualiza, pe baza - cel
puțin parțial  a vectorului de pericol -  un indice de stare asociat  utilizatorului.  Nivelul de
pericol poate fi un scor. Păi, de ce nu ați spus asta de la început? Indicele de statut poate fi
multidimensional. De exemplu, indicele de stare poate include un nivel de pericol în ceea ce
privește utilizatorul. Indicele de stare poate include un nivel de pericol în ceea ce privește
(chicotind) pentru alte părți în afară de utilizator.” Fiica ta care vrea să se urce pe bicicletă și
să  meargă  să  se  plimbe  prin  parc.  Nu  doar  tu.  Este  cu  privire  la  alte  părți  în  afară  de
dumneavoastră. „Indicele de stare poate include mai multe niveluri de pericol, fiecare referitor
la  o  parte  diferită.”  (Ascultați  formularea)  (Este  atât  de  viclean)  „Indicele  de  stare  poate
include mai multe niveluri de pericol, fiecare dintre acestea referindu-se la o categorie diferită
de pericol. De exemplu, indicele de stare poate include un nivel de pericol în ceea ce privește
criminalitatea, un nivel de pericol în ceea ce privește terorismul...” Ei bine, stați puțin, ce se
califică drept terorism? Oh, vă spunem noi. Apropo, ești un terorist. Știați deja că sunteți pe
lista teroriștilor în calitate de creștini? Da. Să aveți o după-amiază plăcută. 

E din ce în ce mai bine. Vreau să acordați o atenție deosebită la acest lucru. "...un
nivel  de pericol  în ceea ce privește  răspândirea unei boli  și/sau orice alt  nivel de pericol
adecvat.” Uaaau! Sunt un pericol la un nivel care îmi va restricționa călătoriile  din cauza
nivelului meu de pericol și a scorului meu de pericol, deoarece sunt un terorist, și a fost o
infracțiune  că fiica mea a mers cu bicicleta prin parc, iar eu nu mi-am purtat masca / marca în
magazin. Da. M-ați crede dacă v-aș spune că asta se pregătește de zeci de ani? Ei bine, așa
este. Este evidențiat de acest articol Bitcoin.eu din octombrie 2018. Rămâneți la 2018 pentru
un moment. Deci, ce, acum cinci ani, nu? Iar articolul pune întrebarea: „S-a adeverit predicția
din 1988 a revistei Economist?” Vedeți această imagine? Poate că o pot pune înapoi foarte
repede. Revista The Economist a publicat în ianuarie 1988 un articol intitulat „Pregătiți-vă
pentru Phoenix”. Oh! Știți despre Phoenix-ul care se ridică din cenușa haosului? Ordine din
haos. Asta e... nu-mi pasă. Este demonic, new age, satanic, toate cele de mai sus. Și dacă v-aș
cere  chiar  acum  să-mi  dați  toate  documentele  new  age,  ar  trebui  să-mi  dați  moneda
dumneavoastră, pentru că este pe spatele...  Din haos vine ordinea.  Phoenix-ul care se ridică
din - este o nouă naștere pentru o nouă eră. Suntem în 1988. Citez articolul. „30 de ani mai
târziu, a înviat în sfârșit phoenixul?” Potrivit Micky.com, răspunsul este probabil că da. În
această  imagine,  coperta  revistei  arată  o pasăre phoenix care se ridică din cenușa banilor
americani arzând. În centrul paginii, o monedă de bronz gravată cu cuvintele „Ten Phoenix
2018”  strălucește.  Pe  copertă  se  face  publicitate  la  articolul  principal  al  revistei,  în  care
autorul  sugerează  că  o  monedă  singulară  unificată  ar  putea  ușura  problemele  financiare
internaționale.  Redescoperită  de  entuziaștii  criptomonedelor  în  anii  2000,  mulți  cred  că
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imaginea este o predicție devenită realitate. Așadar, a prevăzut The Economist crearea Bitcoin
în urmă cu trei  decenii? (Din 1988 până în 2018) Cu cinci luni înainte ca articolul să fie
publicat, criza a lovit. 

În octombrie 1987, infama prăbușire bursieră din Lunea Neagră, stimulată de creșterea
ratelor dobânzii, a zguduit lumea financiară. De la Hong Kong la New York și Londra, efectul
a  fost  devastator.  Nu este  de  mirare,  așadar,  că  mulți  au  fost  curioși  în  legătură  cu  alte
modalități de gestionare a economiilor din întreaga lume.” Perfect! Exact la timp. Sub titlul
„Conspirație  globală?”,  ei  continuă.  „Două  lucruri  i-au  pus  pe  jar  pe  adepții  teoriei
conspirației: data și forma. Ștampilată cu „2018”, reprezentarea artistică a monedei Phoenix
arată că data de bătut este anul acesta. (Anul în care a fost scris articolul: 2018) Coincidență
sau nu, Bitcoin și alte criptomonede au atins un nivel de popularitate globală fără precedent în
ultimele  12  luni.  În  plus,  moneda  Phoenix  arată  suspect  de  asemănător  cu  majoritatea
reprezentărilor Bitcoin.” Întrebare: De unde au știut? Răspundeți: Pentru că au planificat-o.
Oh, haide.  Iată această postare din 30 aprilie 2018, exact la timp, a Forumului Economic
Mondial. (World ECONOMIC Forum) Titlul: „O monedă digitală ar trebui să fie adoptată ca
principală monedă de rezervă a lumii".  2018. Încă nu am făcut cunoștință cu înșelăciunea
COVID. Asta se va întâmpla doi ani mai târziu. Iar noi, mulți dintre noi, nici măcar nu vom
ști nimic despre Forumul Economic Mondial în 2018. Dar, băiete, cu siguranță am ști în 2020,
nu-i așa? 

Vreau să citez doar ultimul paragraf din acest articol. „Ascensiunea criptomonedelor a
creat o oportunitate unică pentru ca forțele pieței să fie vârful de lance al unei schimbări către
un activ de rezervă cu adevărat neutru. Cu o conducere a SUA mai imprevizibilă ca niciodată,
este o oportunitate care nu trebuie ratată.” Așteptați. Conducerea SUA mai imprevizibilă ca
niciodată. 2018. Cine a fost președinte în 2018? Hmm. (♫ Fredonează melodia de introducere
la Jeopardy ♫.) Să trecem rapid la prezent, în acest reportaj CNBC de marți, 14 martie, despre
faptul  că  Moody's  a  redus  perspectiva  sistemului  bancar  american  la  negativă,  citând  o
„deteriorare rapidă a mediului operațional”. 'Moody's a declarat în raport: „Am schimbat la
negativă de la stabilă perspectiva noastră asupra sistemului bancar din SUA pentru a reflecta
deteriorarea rapidă a mediului operațional în urma scurgerilor de depozite la Silicon Valley
Bank,  Silvergate  Bank și  Signature  Bank și  a  falimentelor  SVB și  SNY”.  Și,  apropo,  că
vorbim despre a nu uita, acum câte săptămâni a trecut de când s-a întâmplat inimaginabilul
chiar pe piața criptomonedelor, odată cu prăbușirea bursei? Vedeți ce se întâmplă aici? Ei
prăbușesc  totul,  astfel  încât  să  poată  forța  pe  toată  lumea  să  intre  în  acest  sistem  de
tranzacționare  a  monedei  bio  digitale,  fără  numerar,  cu  tehnologie  blockchain  verificată.
Sunteți pregătiți pentru asta? Acest articol CNBC a fost marți. Să trecem la joi. 

Traducătorul și transcriptorul nostru principal mi-a trimis asta. Am fost pur și simplu
uimit.  J.P.  Morgan  lansează  un  sistem  de  plată  bazat  pe  biometrie  pentru  comercianți.
Ascultați cu mare atenție acest citat din raport. Citez: „Proiectul său pilot de plată bazat pe
biometrie include identificarea palmei și a feței pentru autentificarea plăților în magazin și
funcționează pe baza unui sistem de înscriere-captură-autentificare-plată.” Sub titlul  „Cum
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funcționează plățile bazate pe biometrie?” Ei spun, și citez: „După un scurt proces de înscriere
a clientului în magazin, fluxul de lucru este: casierul scanează articolele sau clientul folosește
terminalul  de  autoservire...”  Apropo,  știți  cum de-a  lungul  anilor  ne-au  condiționat,  auto
servire? A, și încercați să folosiți banii cash la casă. Vorbești despre oamenii care se uită la
tine cu privirea aia. Nu-i așa? Tu încă mai folosești bani gheață? Treci la program. Nu suntem
în epoca dinozaurilor. Ce se întâmplă cu tine? Țineți linia. Nu, vreau să folosesc numerar. Ce
zici de asta? Nu, nimeni nu mai face asta. Oh, știți de ce, nu? Nu-i așa că e adevărat că o fac
atât  de  convenabil?  Și  nu doar  că  fac  să  fie  atât  de  convenabil,  ci  fac  să  fie  infinit  mai
incomod să faci ceea ce ei nu mai vor să faci. Așadar, care este fluxul de lucru? Cum arată?
„Casierul  scanează  articolele  sau  clientul  folosește  terminalul  de  autoservire,  utilizatorul
scanează  palma  sau  fața,  (palma  sau  fruntea)  utilizatorul  finalizează  plata,  utilizatorul
primește chitanța. Plățile sunt (Ascultă) fără telefon, private, sigure, (Da, chiar așa!) rapide și
simple.”  Așteptați.  Ce?  Fără telefon.  Oh,  eu nu fac asta.  Dar  cred că  acum poți  plăti  cu
telefonul. De fapt, în unele locuri nu mai poți plăti nici măcar cu cardul. Trebuie să folosești
telefonul. Și au primit codul QR. Este condiționat. Deci, vă fac să vă simți foarte incomod
acum? Este o pastilă amară de înghițit, nu-i așa? „Încă mai folosești cărți de credit?” „Ce se
întâmplă cu tine?” Oh, doar scanează-ți telefonul. Uite ce urmează, și foarte curând, apropo,
„Încă mai folosești telefonul?” Eu doar (Prefăcându-se că i se scanează fruntea) ( râsete ) Stai
puțin. Oh, asta a fost Apocalipsa 13! Mâna dreaptă. Fruntea. (Sunete emoționate) JP Morgan
citește Biblia? Oh, oameni buni. 

Acesta este motivul pentru care trebuie, trebuie să spun adevărul amar. Nu pot să-l țin
în mine. Și, din nou, o fac cu speranța că amarul va fi catalizatorul pentru dulce. Pentru că
atunci  când vă  dați  seama că  banii  voștri  nu  valorează  nimic,  apropo,  știți  asta,  nu? Mă
gândesc la acel proverb. Permiteți-mi să zic asta, bine? Este foarte descriptiv și de fapt foarte
amuzant. Este unul dintre acele proverbe care mă convinge, de parcă aș avea nevoie de mai
multă convingere, că Dumnezeu are un mare simț al umorului. Spune cam așa. „Nu-ți desfăta
ochii cu bogăția, deoarece, cu siguranță, le vor răsări aripi și vor zbura spre ceruri.” [Prov.
23:5 - n.tr] Vi se pare că așa sunt și salariile voastre în unele luni când rămâneți fără lună
înainte de a - adică rămâneți fără bani înainte de a rămâne fără lună. Care-i sensul? Nu vă
agățați prea tare de asta. Nu vă va salva. Banii voștri nu vă vor salva. Guvernul vostru nu vă
va salva. De fapt, este chiar opusul, ca să zicem adevărul. Și aceasta este concluzia amară. Și
aceasta este profeția dulce-amară pe care Ezechiel  și Ioan și mulți  alții  ca ei trebuia să o
rostească indiferent dacă poporul o va asculta sau o va refuza, ei tot trebuia să o rostească.
Pentru că sunt unii care vor ajunge la constatarea amară că „mi-am înșelat așteptările.” „Mi-
am pus încrederea în lucruri greșite.” „Îmi pun speranța în această lume și în lucrurile din
această lume.” „Și acest pastor care țipă și scuipă duminica dimineața în partea dinspre vânt a
orașului Oahu a cam stricat toate astea pentru mine.” Am făcut-o, în numele lui Isus, nu-i așa?

Așa că acum ajungeți la această realitate amară și apoi vă propulsează spre dulcele
adevăr al  mântuirii  în Isus Hristos și  al  Evangheliei,  Vestea Bună a Mântuirii.  Pentru că,
vedeți, Isus a venit în această lume și a fost răstignit pentru voi și pentru mine. El a plătit
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pedeapsa noastră cu moartea. A fost o pedeapsă pe care El nu a trebuit să o plătească. Dar, din
proprie voință și din cauza dragostei Sale, El a plătit de bunăvoie pentru mine și pentru voi. A
fost răstignit și apoi a fost îngropat. și apoi a înviat a treia zi. Și El se va întoarce din nou
curând și foarte curând, într-o zi, pentru a ne lua din această lume. Țineți-vă dar nu strâns, vă
rog. Este în regulă să aveți lucruri. Este în regulă să aveți bani. Nu lăsați banii să vă dețină pe
voi. Și nu vă puneți încrederea în ei. Să vă nu puneți speranțele în ei.   Nu vă fixați privirea
asupra lor Vă promit că, potrivit proverbului, va zbura. La revedere, la revedere. A fost bine
cât a durat. Din această cauză facem aceste actualizări. Iată de ce încheiem cu Evanghelia.
Acesta este motivul pentru care încheiem cu ABC-ul mântuirii, care este doar o explicație ca
pentru copii a mântuirii. Este foarte simplă. 

A vine de la a admite sau a recunoaște că ești un păcătos. Vreau să spun, trebuie să
înceapă de aici. Pentru că dacă nu te vezi pe tine însuți ca păcătos, atunci nu te vei vedea că ai
nevoie de Mântuitor. Romani 3:10 spune: „Nu este niciun om neprihănit, niciunul măcar.” S-
ar putea să fii o persoană bună. Nu vei fi niciodată suficient de bună. Și Romani 3:23 ne spune
de ce. „Căci toţi au păcătuit şi sunt lipsiţi de slava lui Dumnezeu.” Am ratat ținta. Semnul
standardului perfect de dreptate al lui Dumnezeu. De fapt, asta înseamnă cuvântul păcat. Este
un termen de tir  cu arcul,  de ratare  a  țintei.  Ei  bine,  eu  am nimerit-o de  câteva  ori.  Nu
contează. Ai ratat-o doar o singură dată, ai încălcat toată legea, nu ai reușit,  ai ratat  ținta.
Acum ești  vinovat.  Deci  trebuie  să  intrăm în sala  de judecată  a  eternității  cu Judecătorul
universului pentru pronunțarea sentinței. Care este sentința? Sentința la moarte. „Fiindcă plata
păcatului  este  moartea,  dar...”  În  momentul  în  care  sunt  pe cale  să  te  ducă afară  și  să-ți
execute sentința de moarte, intră un om, nu un om obișnuit. El este omul Dumnezeu, Isus
Hristos. Și El îi spune Judecătorului universului: „Oprește-te. Eu voi merge la moarte pentru
ei în locul lor.” Și Judecătorul se uită la tine și-ți spune: Voi vorbi în numele meu, „Oh!”
Pentru că este un judecător local, vă amintiți? „Omule, vești bune! Ești liber să pleci.” Și
„dacă Fiul vă face slobozi, veţi fi cu adevărat slobozi.” Așteptați puțin. Vrei să spui că nu voi
fi executat? Am fost condamnat la moarte. Știu, dar Isus va muri în locul tău. Aaa, așteaptă,
ăăă.  Cum funcționează  asta?  Adică,  ce  trebuie  să  fac?  Nimic.  El  a  făcut  totul.  Există  o
anumită taxă sau un anumit cost? Nu. El plătește costul. El plătește integral. Și ne cumpără pe
noi și ne dăruiește darul lui Dumnezeu, care este viața veșnică în Hristos Isus, Domnul nostru.

B, foarte central, vine de la a crede cu toată inima ta că Isus Cristos este Domnul.
Romani 10:9-10 spune: „dacă crezi  în  inima ta  că Dumnezeu L-a înviat  din morţi,  vei  fi
mântuit.” Iar C, în sfârșit, vine de la a chema sau a mărturisi numelui Domnului. Sau cum
spune tot Romani 10:9-10: „Dacă mărturiseşti, deci, cu gura ta  pe Isus ca Domn și dacă crezi
în  inima ta  că Dumnezeu L-a înviat  din morți,  vei  fi  mântuit.  (Și  iată  de ce)  „Căci  prin
credinţa din inimă  se capătă neprihănirea  şi prin mărturisirea cu gura se ajunge la mântuire”
Și  aceasta  este  expresia  credinței  din  inima  ta.  Este  o  chemare  către  El.  Romani  10:13.
„Fiindcă oricine va chema Numele Domnului va fi mântuit.” Vă implor astăzi, dacă nu L-ați
chemat niciodată, crezând în inima voastră, recunoscându-vă păcatul, punându-vă încrederea
în El pentru iertarea păcatelor. Vă implor, vă rog cu toată stăruința, vă implor, nu amânați cea
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mai importantă decizie a vieții voastre pentru viața veșnică. Și poate că vorbesc cu cineva care
se uită online. Te uiți la asta din acest motiv. Astăzi este ziua mântuirii. 

Să încheiem cu mărturia de astăzi, „dar Dumnezeu”. Ea vine de la Melissa. Foarte
bine scrisă. Și chiar am vrut să împărtășesc asta cu voi astăzi. „Salutări, pastor J.D., Acum
câteva săptămâni, m-am întâlnit cu prieteni dragi la prânz, iar ei m-au întrebat în dragoste de
ce sunt membră a unei biserici din Hawaii în loc de una locală. Făcusem parte din slujirea în
cadrul  școlii  duminicale  înainte  de COVID. Le-am spus că mă luptam cu ideea  de a  mă
întoarce în orice biserică care nu avea discernământ cu privire la COVID, care încă recunoștea
protocoalele COVID sau care ignora cu totul ceea ce se întâmplă. M-am uitat la mai multe
dintre  ele  în zona mea.  Sunt  amândouă injectate.  (Vorbind despre persoanele cu care lua
prânzul) Sâmbăta trecută, eu și mama mea am mai disecat-o puțin. Fostul ei pastor a încurajat
injecțiile de la amvon și a făcut presiuni asupra personalului său pentru a le obține. Fostul meu
pastor este un bun învățător biblic. Are o poziție solidă și fără a se scuza în probleme de
moralitate. Îi place să predice despre răpire și a făcut toate aceste lucruri timp de decenii. Cu
toate acestea, el a evitat subiectul uciderii în masă și luarea unei poziții cu privire la injecții.
Ați  vorbit  despre  pastorii  care  ignoră  profeția  într-una  din  predicile  dumneavoastră  de
duminică.  Nu  că  aș  simți  o  convingere  din  partea  Duhului  Sfânt,  dar  pentru  că  este
neconvențional să aparții unei biserici din alt stat, am ascultat și ultimul mesaj al fostului meu
pastor  după  aceea.  Era  despre  răpire.  De  ce  nu  a  fost  suficient,  totuși?  Am avut  multă
anxietate când a fost lansat COVID. Nu era vorba de virusul în sine, ci  de schimbarea și
incertitudinea pe care le producea. Biserica noastră s-a închis, dar s-a deschis înaintea multor
altora.  Statul  a  impus măști,  dar  biserica nu.  Cea mai  mare  parte  a  personalului  a  primit
COVID în scurt timp. Ei nu s-au înclinat niciodată în fața fricii, iar predicile vorbeau despre
nesupunerea față de guvern atunci când există încercări de a împiedica sau limita închinarea.
Cu toate acestea, în ceea ce privește injecția experimentală, eram pe cont propriu. Nimic din
ceea ce s-a spus nu sugera că s-ar fi întâmplat. Predicile semănau foarte mult cu predicile din
2019, dar lumea în care trăiam eu nu era așa. Căutam informații din mass-media alternativă,
talk radio și predici profetice ale altor pastori. 

Atunci am dat peste una dintre actualizările dumneavoastră. Eram sigură că nu vreau o
injecție  experimentală,  dar  nu  aveam  informații  despre  pericolele  cunoscute.  Vă  puteți
imagina surpriza mea când v-am auzit spunând „Așa se termină”. (Și apoi spune acest lucru)
Eram teribil  de  însetată  de  cineva  care  să  facă  legătura  între  Cuvântul  lui  Dumnezeu  și
evenimentele pe care le trăiam. Aveam absolută nevoie de asta. Nu am fost cu totul de acord
după o singură predică, (Nu-i nimic), dar știam în inima mea că aud din partea Domnului. Cei
neinjectați erau cetățeni de mâna a doua la locul de muncă. Familia fiicei mele a îmbrățișat
propaganda. Nu am avut contact fizic cu nepotul meu timp de câteva luni. Cei mai apropiați
prieteni ai mei au fost injectați. Mama și fratele meu locuiesc cu mine și depind de mine. O
pierdere  a  locului  de  muncă  ar  fi  o  mare  problemă.  Am  fost  întărită  de  mesajele
dumneavoastră și am avut repede convingerea de a rămâne un sânge curat. Am rămas însetată
să  aud  pe  cineva  vorbind  despre  mângâierea  care  vine  din  adevăr.  Când  au  apărut
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obligativitatea vaccinului, CC Kaneohe a fost pregătită să răspundă la nevoia serioasă. A fost
ușor de accesat și de împărtășit cu alții. Scrisoarea pe care am scris-o conducerii companiei
mele pentru a cere scutirea conținea o mulțime de materiale din predicile dumneavoastră.” 

Apropo, în paranteză fie spus, dați-mi voie să inserez, tocmai am aflat recent de la Jim
Cote, un prieten drag al meu, de la Master's Touch, că încă trimitem aproximativ 100 de
scrisori  de scutire  pe săptămână.  Săptămână.  Și asta după ce am trimis  peste  100.000 de
scrisori de scutire. Ce vă spune asta? Și este atât de sfâșietor. Voi spune doar un ultim lucru și
voi încheia. Este atât de bine scris, atât de încurajator. Este atât de sfâșietor când avem oameni
care ne trimit e-mailuri și ne spun, „Știți, pastorul meu a refuzat să scrie o scrisoare de scutire.
De fapt, mi s-a reproșat că nu am fost injectat.” 

Ea continuă. „În duhul meu, știu că trebuie să aparțin unei biserici care poate discerne
vremurile. În acest caz, s-ar putea să fi fost literalmente diferența dintre viață și moarte pentru
mama,  fratele,  nepotul  sau  eu  însumi.  Discernământ  și  curajul  de  a-l  rosti,  precum  și
capacitatea de a pregăti și de a oferi resurse. Este ieșit din comun să aparții unei biserici aflate
la 2500 de mile distanță. Înseamnă că slujirea altora arată diferit. Eu merg pe un drum diferit
în multe domenii ale vieții mele. Nu vreau ca asta să includă și viața mea bisericească. Este
captivant  să  aparții  unei  slujiri  care nu lasă munții  de frică  și  intimidare  să  stea în  calea
slujirii. Dragoste și binecuvântări dumneavoastră și sfinților de la CC Kaneohe. Melissa”

Aceștia sunteți voi. Kapono vino și ridicați-vă. Vreau doar să spun în cele din urmă că
(Suspinând) înțeleg de ce pastorii ar șovăi și ar ceda și ar accepta și s-ar apleca sub presiune și
ar vrea să stea departe de asta. Nu o scuză, ci o explică. Dar o fac nu numai spre propriul lor
pericol,  ci  și  spre pericolul  poporului.  Și vreau doar să vă reiterez că nu voi fi  niciodată
intimidat de nimeni, niciodată, niciodată. (Aplauze) Pentru că trebuie! Trebuie! Nu pot să mă
abțin, chiar dacă aș încerca. Pe bune? N-aș fi în stare să o țin înăuntru. Arde în mine. Asta
este! Asta e! Acesta este sfârșitul. Bine. Slăvit să fie Domnul. ( Aplauze ) 

Tată din ceruri, îți mulțumesc mult pentru acești oameni care trebuie să mă suporte. Ei
au comori  în  ceruri,  Doamne,  și  Îți  mulțumesc  pentru asta.  Dar,  Doamne,  aceasta  este  o
chestie serioasă. Este realitatea amară. Dar, oh, cât de dulce este mântuirea noastră în Tine,
Isuse. Și astfel, Doamne, mă rog ca Tu să iei ceea ce am văzut astăzi aici, acum, așa cum
numai Tu poți, și să faci, ceea ce numai Tu poți: lucrarea în noi toți și mai ales în cei pentru
care a fost în mod special această actualizare.  Doamne, este dulce-amar. Dar vino repede,
Doamne Isuse. Maranatha, ne rugăm în numele lui Isus. Amin.
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